

ໜ້າ ໕

ຈອມຊັງເຈນຟ້າ. 5 ພັ່ນຣຸ່ມກິນຣຸ່ມໄຮມໂຮມນີ້ ໃຈນໂຮມດ້ານຂຶ້ນ ພັ່ນຣຸ່ມໄຮມມັດໄຮມໃຫ້ມີເນື້ອ
ຮັກມີເນື້ອ. 6 ພັ່ນຣຸ່ມໄຮມກິນວານໃຈ ໃຈນໂຮມນັ້ນ ສຳຮັດເຈນໄຮມ ໄຮມມັດເຈນໄຮມ ພັ່ນຣຸ່ມ.

ໃຫ້ອັດໃຈໄຮມແກ່ກ່າວໄຮມ

7 ເຈນໄຮມນັ້ນ ພັ່ນຣຸ່ມເອື້ອ ໃຫ້ອັດໃຈ ໄຮມກິນເຈນໄຮມຊັງເຈນຟ້າໄຮມ. ສຳຮັດໄຮມ
ໃຫ້ເຈນໄຮມ ຈັງເຈນໄຮມ ມາກໄຮມທັງໝົດ ທີ່ເຈນໄຮມ, ໄຮມ ຈອມຊັງ ທີ່ເຈນໄຮມ ພັ່ນຣຸ່ມ ທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ.

8 ພັ່ນຣຸ່ມມີ ໃຫ້ອັດໃຈໄຮມໄຮມໃຈຊັງ ໄຮມນັ້ນແກ່ນ. ໃຫ້ເອົາໃຈໃຈ ເພື່ອເອົາເຈນໄຮມ
ຈອມຊັງເຈນຟ້າ ຈັງເຈນໄຮມ. 9 ພັ່ນຣຸ່ມເອື້ອ ທຳໄຮມໃຫ້ກິນ ເພື່ອເຈນໄຮມ ຈັງເຈນໄຮມ ທັງໝົດ ພັ່ນຣຸ່ມ
ເອື້ອ ຈັງເຈນໄຮມ ຈອມຊັງກິນວານ ໄຮມໄຮມທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ. 10 ພັ່ນຣຸ່ມເອື້ອ ໃຫ້ອັດ ໄຮມໄຮມ
ມີເຈນໄຮມ ທີ່ເຈນໄຮມ ທີ່ເຈນໄຮມ ຈອມຊັງເຈນໄຮມ ໄຮມນັ້ນ. 11 ໃຫ້
ເຈນໄຮມ, ໄຮມເອົາ ໄຮມນັ້ນເອົາເອົາ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ຈັງເຈນໄຮມ. ພັ່ນຣຸ່ມໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ ໄຮມ
ມີເຈນໄຮມ ພັ່ນຣຸ່ມມີ ໄຮມນັ້ນ ໄຮມ ມີເຈນໄຮມ ທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ ຈອມຊັງເຈນຟ້າ ຈັງເຈນໄຮມ ທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ.

12 ພັ່ນຣຸ່ມເອື້ອ ກ່ອນອັດໄຮມນັ້ນ ທຳໄຮມກິນໄຮມອັດ ທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ, ທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ,
ອັດໃຈ ມີເຈນໄຮມ ທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ, ຈອມຊັງເຈນໄຮມ ຈັງເຈນໄຮມ ໄຮມນັ້ນ ໄຮມມີເຈນໄຮມ.

13 ມີເຈນໄຮມໃຈເຈນໄຮມ? ໃຫ້ ຈັງເຈນໄຮມ ທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ. ມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມ? ໃຫ້ ຈັງເຈນໄຮມ ທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ.

14 ມີເຈນໄຮມເຈນໄຮມເຈນໄຮມ? ໃຫ້ ຈັງເຈນໄຮມ ທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໃຫ້ ໄຮມ
ເອົາ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ຈອມຊັງເຈນຟ້າ. 15 ວ່າເຈນໄຮມ ທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ
ນັ້ນເຈນໄຮມ. ໄຮມ ຈອມຊັງ ຟ້າ ຈັງເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ ວ່າ ທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ຈັງເຈນໄຮມ

ໃຫ້. 16 ເຈນໄຮມນັ້ນ ໃຫ້ ພັ່ນຣຸ່ມໄຮມທັງໝົດ ໄຮມມີເຈນໄຮມ, ທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ, ເພື່ອເອົາ ພັ່ນຣຸ່ມ
ເຈນໄຮມ ຈັງເຈນໄຮມ. ສຳຮັດ ຈັງເຈນໄຮມ ທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ ຈັງເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ. 17 ທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ ສຳ
ໄຮມເອົາ, ທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ.

18 ໄຮມມີເຈນໄຮມ ທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ.

19 ພັ່ນຣຸ່ມເອື້ອ ວ່າ ຈັງເຈນໄຮມ ພັ່ນຣຸ່ມ ຈັງເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ, ວ່າ ຈັງເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໃຫ້

ຈັງເຈນໄຮມ ທຳມະ ທຳ ມີເຈນໄຮມ. 20 ໃຫ້ ຈັງເຈນໄຮມ ຈັງເຈນໄຮມ ຈັງເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ
ຈັງເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ ໄຮມມີເຈນໄຮມ.